
Vragenuur Raad 2 juni 2020

 De fractie van het CDA heeft op 8 mei schriftelijke vragen gesteld inzake het intensiveren van 
de handhaving.  In het antwoord van het college werd aangegeven dat de handhaving op de 
meer afgelegen plekken en parkeerplaatsen  geïntensiveerd zou worden.  De afgelopen week 
is op deze plekken meer handhaving zichtbaar aanwezig en neemt de overlast op enkele 
plekken inmiddels af.  De parkeerplaats bij zwembad de Schilp lijkt hier nog niet in 
meegenomen te zijn. Daar wordt de afgelopen weken ‘s-nachts zeer veel overlast ervaren en 
handhavers zijn daar niet zichtbaar aanwezig.  De fractie van het CDA ontvang hier dagelijks 
klachten over. Herkent u deze signalen? Kan de parkeerplaats bij de Schilp meegenomen 
worden bij de intensivering van de handhaving?  


